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P r o t o k  ó ł   Nr XXIV/08 
 
z sesji Rady Gminy Mokrsko odbytej w dniu 15 wrze śnia 2008 roku w sali 
konferencyjnej Urz ędu Gminy Mokrsko pod przewodnictwem pani Sabiny 
Sokół – Przewodnicz ącej Rady Gminy 
 
 
Ustalona liczba radnych - 15 
Faktyczna liczba radnych  - 15 
Liczba radnych obecnych na sesji - 14 
 
Radni Rady Gminy obecni na sesji: 
1.Braliński Zbigniew 
2.Gładysz Irena 
3.Grześlak GraŜyna 
4Juszczak Jan 
5.Kmiecik Jan 
6.Majtyka Grzegorz 
7.Mielczarek Marek 
7.Piśniak Arkadiusz 
9.Podyma Zbigniew 
10.Rzepka Wiesław 
11.Słowik Zdzisław 
12.Sokół Sabina 
13.Strózik Teresa 
14.Wolna Genowefa 
 
Radni Rady Gminy nieobecni na sesji 
1.Szaniec Wojciech 
 
Ponadto w sesji udział wzięli::  
1.Kącki  Tomasz – Wójt Gminy 
2.Piekarek Sylwia  – wz Skarbnika Gminy 
3.Beata Marczak - inspektor w UG 
4.Kik Tadeusz   – inspektor w UG 
5.Zgondek Karolina  – inspektor w UG 
6.Wróbel Stanisław - sołtys sołectwa Brzeziny 
7.Braliński Stanisław – sołtys sołectwa Motyl 
8.Ciura ElŜbieta - sołtys sołectwa Mątewki 
9.Ptak GraŜyna - sołtys sołectwa Jasna Góra 
10.Szkudlarek Zbigniew – sołtys sołectwa Komorniki 
11Szajsner Beata - sołtys sołectwa Krzyworzeka II 
12.Czart Wiesława - sołtys sołectwa Chotów 
13.Komor Danuta - sołtys sołectwa  Mokrsko II 
 
Ogółem w obradach XXIV sesji udział wzięło 27 osób. 
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Porządek  obrad: 
 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Przyjęcie porządku obrad 
3.Przyjęcie protokółu z XXIII sesji Rady Gminy 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5..Informacja Wójta Gminy o działalności pomiędzy sesjami 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały Nr XXIII/119/008 Rady Gminy w 
   Mokrsku z dnia 14 sierpnia 2008 roku 
7.Zmiany w budŜecie gminy na 2008r 
8.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego 
   deficytu budŜetu  gminy Mokrsko na zadania określone w uchwale budŜetowej na  
   2008 r 
9.Omówienie zakresu projektu „Budowy kanalizacji sanitarnej w Krzyworzece 
10.Informacja o potrzebie utworzenia lokali socjalnych na terenie Gminy Mokrsko 
11.Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
12.Zamknięcie obrad sesji 
 
 
 

P u n k  t  1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno ści obrad  
 
 

Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady – otworzyła XXIV sesję Rady Gminy. Powitała 
wszystkich obecnych na sesji i następnie stwierdziła wymagane kworum do 
podejmowania uchwał i wniosków. 
Następnie poinformowała, iŜ sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. /Wniosek 
został odczytany, zał.Nr 1 do protokółu/ 
 

 
P u n k t 2 

 
Przyjęcie porz ądku obrad sesji  

 
Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady Do porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy 
Mokrsko jaki został przesłany łącznie z zaproszeniem,                                                                                                                                                                                                     
proponuje się wniesienie następujących zmian: 
1.Punkt 7 porządku obrad sesji po zmianach będzie punktem 6. 
2.Wprowadza się do porządku obrad „Zmiany w budŜecie gminy na 2008r”  jako punkt 7 
3.Dotychczasowy punkt 6 staje się punktem 8 i otrzymuje brzmienie: „Podjęcie uchwały 
   w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu gminy 
   Mokrsko na zadania określone w uchwale budŜetowej na 2008r” 
4.Punkty 8,9 i 10 stają się odpowiednio punktami 9,10 i 11. 
 
Następnie pani Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są jeszcze inne propozycje 
zmian do porządku obrad? 
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Wójt Gminy – zaproponował wniesienie do porządku obrad jako punktu 10 „Informacji o 
potrzebie utworzenia lokali socjalnych na terenie gminy Mokrsko” 
 
PoniewaŜ więcej zmian do porządku obrad XXIV sesji nie było, Przewodnicząca Rady 
odczytała porządek obrad po zmianach i poprosiła o jego przegłosowanie. 
 
Rada Gminy porządek obrad XXIV sesji z zaproponowanymi zmianami przyjęła 
jednogłośnie. 
 
 

P u n k t  3 
 

Przyjęcie protokółu z XXIII sesji Rady Gminy  
 

Protokół z XXIII sesji był wyłoŜony na sali obrad przed sesją. Do protokółu nie wniesiono 
uwag. Został przyjęty bez odczytywania. 
 
 

P u n k t  4 
 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
 

 
Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono następujących radnych: 
1.radną Wolną Genowefę 
2.radnego Podymę Zbigniewa 
3.radnego Piśniaka Arkadiusza 
 
Zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty. 
 
 

P u n k t  5 
 

Informacja Wójta Gminy o działalno ści pomi ędzy sesjami  
 

Wójt Gminy Mokrsko przedstawił informację o działalności pomiędzy 
sesjami./informacja w załączeniu, zał.Nr 2/ 
Dyskusja: 
Radny Majtyka – co jest zrobione na drodze na Stanisławów i na którym odcinku? 
Wójt Gminy – w czasie prac pomiarowych geodetów okazało się, Ŝe nasza droga znajduje 
się w działce pani Podeszwy, oraz na odcinku około 200m musimy się przesunąć z drogą 
bliŜej działki p.Urbanka. Pan  Urbanek wszedł z działką w drogę. Są tam posadzone 
drzewa. Musimy  drzewa usunąć , teren zniwelować i  nawieźć  materiał na drogę. Pani 
Podeszwa kilka razy juŜ interweniowała, Ŝe swoją część chce zagrodzić. 
Radna Grześlak -  powróciła do sprawy braci Presiów , o których w informacji mówił pan 
Wójt. W tej sprawie zwracał się do mnie i do p.Sołtysa jeden z mieszkańców OŜarowa. 
Dobrze , Ŝe osoby te zostaną umieszczone w Domu Pomocy. Dla nas jako Gminy jest to 
dość duŜe obciąŜenie, poniewaŜ musimy za pobyt w Domu Pomocy płacić. 
Radny Majtyka -  w kaŜdej gminie były doŜynki, dlaczego u na nie było doŜynek. 
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Wójt Gminy -  JeŜeli chodzi o wieniec doŜynkowy, to była prośba z mojej strony o 
przygotowanie i był odzew społeczności. Nie chcę  zmuszać Ŝadnej społeczności aby 
wystąpiła z taką inicjatywa. JeŜeli Państwo radni uwaŜają, Ŝe doŜynki w gminie naleŜy 
zorganizować, to  w budŜecie na rok przyszły naleŜy zaplanować środki  i wpisać je w 
kalendarz uroczystości gminnych. 
Radny Mielczarek -  zgłosił się do mnie pan Stępień z Mokrska w sprawie sfinansowania 
przez Gminę kosztów wykonania projektu przyłącza do kanalizacji w wysokości 860 zł. Pan 
Stępień czuje się pokrzywdzony poniewaŜ przy inwestycji  budowy kanalizacji w tym roku 
mieszkańcy płacą tylko 2000zł, a on  ma zapłacić 2000 zł plus 860 zł za projekt  przyłącza. W 
podobnej sytuacji jest 7 innych  mieszkańców. 
Radna Grześlak -   Pan Stępień w tej sprawie równieŜ zwracał się do mnie. Mówił, Ŝe 
rozmawiał na ten temat z panią Przewodniczącą, która zna ten problem. 
Pani Przewodnicząca – Ze mną rozmawiał pan Stępień. Na bieŜąco komunikowałam się w tej 
sprawie z panem Wójtem. Nie jest to wielka kwota, poniewaŜ na tym odcinku gdzie będą 
wykonywane przyłącza zgłosiło się około dwudziestu kilku osób, które chcą się podłączyć do 
kanalizacji, w tym 7 ma zmiany na przyłączach. Na pewno te osoby czują się poszkodowane, 
ale trudno jest p.Wójtowi dokładać z budŜetu do budowy przyłączy. 
Wójt Gminy -   na dzień obecny na tym odcinku jest wykonana sieć kanalizacyjna, na którą 
Gmina otrzymała wcześniej pieniądze. Gmina nie ma obowiązku budowy  przyłączy.  Co 
innego jest budowa sieci z przyłączami, a co innego budowa samego przyłącza na prywatnej 
działce, a ściślej mówiąc wykonania projektu na przyłącze. Chciałbym zwrócić równieŜ 
uwagę na pewne fakty: jak porównać mieszkańców, którzy mają moŜliwość podłączenia się 
do kanalizacji z mieszkańcami innych miejscowości, którzy w ogóle jej nie mają. 
Równości nigdy nie będzie. Na przyłącza, które są obecnie wykonane, około 20 osób 
podłączyło się samych. Niektórzy z nich mieli  do podłączenia się tak blisko, Ŝe  koszty z tym 
związane były niewielkie. Nie płacili nawet  2 tys.zł. 
W tym roku Gmina chce sfinansować budowę przyłączy na odcinku gdzie jest wybudowana 
tylko sama sieć i mieszkańcy Mokrska powinni z tego skorzystać.  
Pani Przewodnicząca Rady  
– Problem ze ściekami jest w kaŜdej miejscowości. Nie dobrze, Ŝe ta inwestycja ciągnie się 
   juŜ 10 lat. Na części działek zmienili się juŜ właściciele lub pobudowane zostały jakieś 
   budynki. 
- Dobrze, Ŝe bracia Presie zostaną umieszczeni w Domu Pomocy. PrzeraŜa mnie natomiast 
   kwota jaką Gmina musi zapłacić. Jeden z braci ma rentę i do niego będziemy dopłacać z 
   budŜetu 1400 zł, natomiast drugi z braci nie ma Ŝadnego źródła utrzymania. Moim zdaniem 
   jest równieŜ chory , dlaczego nie ma renty. Czy moŜna coś zrobić aby otrzymał rentę. Za 
   pobyt  w domach pomocy wydajemy pieniądze naszych podatników.  
Wójt Gminy – jeśli chodzi o braci Presiów, to objawy choroby pojawiły się w  okresie, kiedy 
nie pracowali zawodowo. U p. Hieronima Presia udało się udowodnić, Ŝe choroba pojawiła 
się w okresie szkolnym, na tej podstawie przyznano mu rentę. W przypadku pana Józefa 
Presia nie ma takiej moŜliwości, nie ma teŜ on Ŝadnego ubezpieczenia. 
Pani Przewodnicząca – o ile mi wiadomo, to p.Presie mieli ziemię. Być moŜe udałoby się go 
ubezpieczyć w KRUS-ie.  
 
Więcej uwag ani pytań do przedstawionej informacji nie było. 
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P u n k t  6 
 

Podjecie uchwały w sprawie zmian do uchwały Rady Gm iny  
Nr XXIII/119/08 Rady Gminy w Mokrsku z dnia 14 sier pnia 2008 roku  

 
Głos zabrała pani Sylwia Piekarek – 
W uchwale Nr XXIII/119/08 Rady Gminy w Mokrsku z dnia 14 sierpnia 2008 roku był 
zwiększony deficyt o 100 tys.zł, a nie zostały wykazane źródła jego pokrycia. W związku 
z tym dodaje się w paragrafie  1 punkt 5 i 6 w brzmieniu: 
„ § 1 5.W związku z dokonanymi zmianami zmianie ulega deficyt budŜetu gminy na 2008 
rok w wysokości 2.821.718 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z: 
1/ kredytów zaciągniętych w bankach krajowych - 1.700.994 zl 
2/ poŜyczek      - 1.020.724 zł 
3/ wolnych środków jako nadwyŜki środków  -             100.000 zł 
     pienięŜnych na rachunku bieŜącym jednostki 
     samorządu terytorialnego, wynikających z rozliczeń 
     kredytów i poŜyczek z lat ubiegłych 
 
§1.6. Przychody budŜetu w wysokości 3.201.046 zł, rozchody w wysokości 379.328 zł, 
zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.” 
 
Wójt Gminy – RIO  dała nam termin poprawienia uchwały do 18 września. W związku z 
zwołana została dzisiejsza  sesja.  
 
PoniewaŜ nikt z radnych nie zechciał  w tej sprawie zabrać głosu, Przewodnicząca Rady 
poprosiła Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. / zał.Nr 3 / 
 
Rada Gminy Mokrsko podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXIV/125/08 w sprawie 
zmian do uchwały Nr XXIII/119/08 Rady Gminy Mokrsko z dnia 14 sierpnia 2008 
roku. 
 

 
P u n k t  7 

 
Zmiany w bud Ŝecie gminy na 2008 rok  

 
Pani Piekarek Sylwia  w zastępstwie pani Skarbnik przedstawiła propozycje zmian w 
budŜecie gminy na 2008r.  
 
 Dyskusja: 
Radny Piśniak -  o ile pamiętam, dwa obiekty sportowe tj. w Mokrsku i Chotowie miały być 
realizowane wspólnie. Dzisiaj słyszę o następnych 30 tys.zł na obiekt w Chotowie. W 
związku z tym chciałbym się zapytać, czy miejscowość Mokrsko doczeka się czasu, Ŝe będzie 
moŜna wydatkować w granicach 80 tys.zł. na obiekt sportowy.? JeŜeli tak, to kiedy? 
Wójt Gminy -  z projektantem jesteśmy umówieni, Ŝe będzie realizował zadania  kolejno. 
Jako pierwszy będzie wykonany projekt na Chotów. Drugie zadanie  będzie do wyboru, albo 
rozbudowa szkoły i odwodnienie lub część sportowa przy parku. Pan projektant nie będzie 
zawierał umów na wszystkie zadania razem, tylko oddzielnie na kaŜde. Projekt na Chotów ma 
być opracowany do końca listopada. Jaki projekt będzie następny zaleŜeć będzie od nas. 
Przy budŜecie na rok następny te zadania zostaną uwzględnione.  
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PoniewaŜ więcej pytań nie było, Przewodnicząca Rady poprosiła Komisje Uchwał i 
Wniosków o przedstawienie projektu uchwały./zał.Nr 4/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXIV/126/08 w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2008 rok. 
 

 
P u n k t  8 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia kredytu  

na sfinansowanie planowanego deficytu  
bud Ŝetu gminy Mokrsko na zadania okre ślone  

w uchwale bud Ŝetowej na 2008 rok 
 

 
Głos zabrała pani Beata Marczak 
Zapoznała z moŜliwościami pozyskania kredytu preferencyjnego z dopłatą z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na zadania z zakresu ochrony 
środowiska. 
Kredyt na warunkach preferencyjnych moŜliwy jest do uzyskania do wysokości 70% wartości 
zadania. Zadania jakie kwalifikowałyby się i są ujęte w naszym budŜecie to: 

1. budowa wodociągu Mokrsko Wola i budowa wodociągu Mokrsko tartak. Kwota 
moŜliwa  do   zaciągnięcia kredytu  to 43.188 zł. 

2. przyłącza dodatkowe kanalizacyjne – 41.636 zł 
3. kanalizacja deszczowa przy drodze Komorniki-Pasternik – 82.934 zł 

Łączna moŜliwa kwota   pozyskania kredytu to 167.758 zł . Natomiast kwota moŜliwa do 
uzyskania kredytu preferencyjnego z dopłatą z WFOSiGW to  252.583 zł. 
Kredyt musiałby być zaciągnięty w banku komercyjnym, tj. który ma podpisaną umowę z 
Wojewódzkim Funduszem. Między innymi jest to BOŚ ale równieŜ Bank Spółdzielczy w 
Lututowie. Okres kredytowania wynosi 5 lat, karencja w spłacie do 6 m-cy. Oprocentowanie 
wg stopy redyskonta weksli, czyli 1,2%. Na dzień dzisiejszy oprocentowanie wynosiłoby 7,5 
%, ale z tego 4,69% dopłacałby Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. Rzeczywiste oprocentowanie wynosiłoby dla gminy 2,81%. Jest to oprocentowanie 
b.korzystme. Prowizja bankowa wynosi od 0-2%. Z informacji z banku wiem, Ŝe nie 
przekracza 0,5%. 
Przewodnicząca Rady – rozumiem, Ŝe  my chcemy skorzystać z kredytu preferencyjnego i 
mamy taką szansę. 
Pani Marczak -  szanse mamy. Konsultujemy jeszcze z prawnikiem czy musimy ogłosić 
przetarg na kredyt preferencyjny.   
Wójt Gminy  - załoŜenie nasze jest takie, Ŝe w tym roku zaciągamy większe kredyty z 
dofinansowaniem, mając gwarancję, Ŝe na koniec roku pojawi się większa nadwyŜka /o 
kwoty, które teraz kredytujemy/, którą w przyszłym roku przeznaczymy na zadania, na które 
nie moŜemy wziąć kredytu preferencyjnego. Nie są to oszczędności b.duŜe, ale teŜ nie małe. 
Radny Majtyka – uwaŜam, Ŝe takie działanie jest  słuszne. Lepiej w tym roku wziąć tani 
kredyt niŜ w przyszłym  roku drogi. 
 Pani Przewodnicząca Rady –  ile Gmina moŜe skorzystać zaciągając ten kredyt? 
Pani Marczak- zysk jaki byśmy mieli,  jest to róŜnica w oprocentowaniu  / 6,80 % - 2,81%, 
czyli prawie 4% rocznie mniej/. JeŜeli ogłosimy przetarg na kredyt będziemy znali warunki i 
wówczas moŜna wyliczyć szacunkowo wartość kwotową . Na następną sesję mogę ją 
wyliczyć. 
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Wójt Gminy – zaciągając kredyt  w wysokości do 600 tys. zł. moŜemy zyskać do 24 tys. zł.  
Pani Piekarek Sylwia – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 
finansowanie planowanego deficytu budŜetu gminy Mokrsko na zadania określone w uchwale 
budŜetowej na 2006 rok./ zał. Nr 5/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXIV/127/08 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na finansowanie planowanego deficytu budŜetu gminy Mokrsko na zadania 
określone w uchwale budŜetowej na 2008 rok. 
 

 
 

P u n k t  10 
 

Omówienie zakresu projektu „Budowy kanalizacji sani tarnej w Krzyworzece”  
 

Głos zabrał pan Kik Tadeusz 
Są 3 warianty  opracowania projektu „Budowy kanalizacji sanitarnej w Krzyworzece. Wynika 
to stąd, Ŝe jest juŜ zaprojektowana droga od Krzyworzeki do OŜarowa  a wg koncepcji 
p.Świgonia  kanalizacji gminy  ma iść tam kolektor tłoczny. 
Pierwszy wariant  
- cała miejscowość Krzyworzeki / bez Kośnika i Olszyn/ 
- kanalizacja grawitacyjna,  
- kolektor grawitacyjny o długości 10,580km,  
- rurociąg tłoczny 5,5 km,  
- przyłącza kanalizacyjne w ilości 320 szt o długości około 4 km  
- 5 przepompowni. 
/przebieg kanalizacji p.Kik przedstawił na mapie/.  
Drugi wariant 
-  cała Krzyworzeka /bez Kośnika i Olszyn/ 
- Górale / kanalizacja grawitacyjna Górale, kolektor grawitacyjny około 0,37 km, rurociąg 
   tłoczny około 0,40 km, przyłącza kanalizacyjne 8 szt o dł.ok.0,08km, 1 przepompownia 
   ścieków /  
- odcinek kanalizacji tłocznej OŜarów o dł.1,85 km włączony do Krzyworzeki  
Trzeci wariant 
- cała miejscowość Krzyworzeka /bez Kosnika i Olszyn/ 
- Górale 
-odcinek kanalizacji OŜarów włączony do Krzyworzeki /rurociąg tłoczny OŜarów 0,35 km, 
  kolektor grawitacyjny około 1,50 km, przyłącza kanalizacyjne 10 szt o dł.około 0,10 km 

 
Koszt opracowania projektu z mapami  w pierwszym wariancie wynosi -  od 272 tys.zł 

do 550 tys.zł., przy drugim wariancie  o 22 tys.zł więcej , przy trzecim  o 30 tys.zł więcej. 
 
Radni po zapoznaniu się z tematem, przeprowadzonej dyskusji i wyjaśnieniach 
opowiedzieli się za:  

1. opracowaniem projektu na budowę kanalizacji miejscowości Krzyworzeki 
łącznie z     Góralami 

2. na odcinku od p.Kubowicza do Krzyworzeki przewidzieć budowę kanalizacji 
grawitacyjnej 

3. zaprojektować budowę kanalizacji grawitacyjnej na odcinku od  p.Kubowicza 
do drogi powiatowej w OŜarowie 
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P u n k t  10 
 
 

Informacja o potrzebie utworzenia lokali socjalnych   
na terenie gminy Mokrsko  

 
 
Głos zabrała pani Karolina Zgondek, która przedstawiła informację o potrzebie 
utworzenia lokali socjalnych na terenie gminy Mokrsko / zał.Nr 6/. 
 
Rada Gminy po zapoznaniu się z informacją oraz przeprowadzonej dyskusji 
uznała, Ŝe jest potrzeba tworzenia lokali socjalnych w gminie. Podjęcie działań 
przez Wójta zmierzających  o eksmisję lokatorów zalegających z płaceniem 
czynszu za lokale w budynku Ośrodka Zdrowia w Mokrsku i OŜarowie jest 
właściwe i uzasadnione. 
 
 

P u n k t  11 
 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
 

Wójt Gminy -  przedstawił informację o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na 
poprzedniej sesji. 
 
Na dzisiejszej sesji zostały zgłoszone wnioski i interpelacje: 
Radna Grześlak GraŜyna -   ponowiła interpelację w sprawie załoŜenia  oświetlenia 
ulicznego na Korei. Mieszkańcy uwaŜają, Ŝe są traktowani jak ludzie trzeciej kategorii. 
Nie dość , Ŝe nie ma tam chodnika ani nawet pobocza  drogi, dzieci są nie dowoŜone do 
szkoły, to jeszcze brak oświetlenia. Jestem w Radzie juŜ dziesiąty rok i co roku ten temat 
powraca. UwaŜam,  Ŝe wypadałoby definitywnie sprawę załatwić. Proszę o udzielenie 
odpowiedzi o sposobie załatwienia sprawy na piśmie. 
Radny Słowik – ponowił interpelację w sprawie naprawy chodnika w Mokrsku od 
p.Antosika do byłych torów kolejowych. 
Radna Grześlak. -  kiedy zostaną załoŜone lampy na drodze do p. Stefaniaka 
Wójt Gminy – zlecenie o załoŜenia lamp ulicznych zostało złoŜone do Zakładu 
Energetycznego Wieluniu i w najbliŜszym czasie zostaną zainstalowane.  
Jeśli chodzi o załoŜenie lamp na Korei, to Zakład Energetyczny wycofał się z pierwotnie 
ustalonego porozumienia.  Urząd Gminy musi opracować projekt i wybudować  sieć. 
P.Kaczmarek wziął wszelkie warunki odnośnie wykonania projektu. 
Radna Grześlak – w piątek odbyło się zebranie Rady Sołeckiej Mokrska I. Chcemy 
wymienić drzwi wejściowe do budynku podworskiego od strony sceny. Planujemy 
równieŜ postawić nową ściankę od korytarza i wstawić jedno okno. Jak pan Wójt 
zapatruje się na propozycje Rady Sołeckiej. 
Radny Słowik – Planujemy postawić ściankę z kratówki i wstawić 1 okno i drzwi. 
Obecnie przy temperaturze minus 5 woda zamarza w wc. 
Wójt Gminy -  w tej sprawie powinniśmy się spotkać i omówić sprawę na miejscu. 
Radna Strózik – zgłosiła naprawę lampy oświetlenia ulicznego koło Płonków na Kośniku 
Radna Wolna -  zgłosiła załoŜenie oświetlenia ulicznego na drodze  od Kolonii na Rumpel 
w Krzyworzece. 
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Wójt Gminy – opracowywany jest program funkcjonalno-uŜytkowy oświetlenia ulicznego. 
Zostanie wyłoŜony do wglądu mieszkańców i będzie moŜna zgłaszać wszystkie swoje uwagi i 
propozycje. 
Radny Braliński –  
- Czy zostanie wykonana  droga – łącznik Jasna Góra-Orzechowiec jeszcze przed zimą? 
- wycięcie krzaków /samosiei/ w rowie przy wyjeździe z drogi na Jasną Górę przy drodze 
  powiatowej, poniewaŜ jest słaba widoczność. 
Wójt Gminy -  kamień na tą drogę zostanie zakupiony. Brak jest mocy przerobowych.  
Radny Majtyka  
– zostały tym roku  sprzedane drzewa, które rosły przy boisku  sportowym LZS w 
OŜarowie.   Pieniądze ze sprzedaŜy mają być zabezpieczone dla LZS w przyszłym budŜecie. 
   Sportowcy wnoszą o zakup w ramach tych środków jeszcze 1 kontenera z przeznaczeniem 
na szatnię i postawienia go na terenie ujęcia wody. 
- przy okazji budowy drogi na Kocilew wnioskuje o wybudowanie przed remizą OSP płyty  o 
wym.20mx20m z    asfaltu syntetycznego słuŜącej jako miejsca do tańca. DuŜo odbywa się 
imprez w   OŜarowie na zewnątrz budynku i jest taka potrzeba. 
Radny Juszczak –boisko sportowe w OŜarowie znajduje się w sąsiedztwie Stacji Uzdatniania 
Wody w OŜarowie. W czasie meczu w piłkę noŜną, często piłka wpada na teren Stacji. 
Chodzi o udostępnienie klucza  od bramy na hydrofornię jednemu z członków zarządu LZS, 
aby moŜna było wejść na plac po piłkę. Obecnie aby dostać piłkę wspinają się po siatce. 
Radna Grześlak – RóŜne głosy są na temat ośrodka zdrowia w Mokrsku, co będzie z 
ośrodkiem w następnym roku. 
Wójt Gminy – odbyło się spotkanie z p. doktorem p. Peymanem Mokri, na którym 
przekazałem Państwa wolę aby najemcą został ten sam podmiot. Zwróciłem uwagę, Ŝe są 
głosy niezadowolenia jeśli chodzi o opiekę lekarską. Zapytałem się równieŜ, czy pan doktor 
jest zainteresowany utrzymywaniem 2 ośrodków. Odpowiedź pana doktora była, Ŝe tak. 
Poinformowałem Ŝe na koniec roku przygotujemy pismo o rozwiązaniu dotychczasowej 
umowy i jednocześnie  umowę najmu lokalu na nowych warunkach. 
Protokół ze spotkania jest do wglądu. 
 

P u n k t  12 
 

Zamkniecie obrad sesji  
 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła wyczerpanie się porządku obrad, podziękowała wszystkim 
za udział i następnie zamknęła obrady XXIV sesji Rady Gminy Mokrsko. 
 
Na dzisiejszej sesji zostały podjęte następujące uchwały stanowiące integralna część 
protokółu: 
 
Lp. Nr uchwały W sprawie 

 
1. XXIV/125/08 Zmian do uchwały Nr XXIII/119/08 Rady Gminy Mokrsko z 

dnia 14 sierpnia 2008 roku 
2. XXIV/126/08 Zmian w budŜecie gminy na 2008 rok 

 
3. XXIV/127/08 Zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu 

budŜetu gminy na zadania określone w uchwale budŜetowej na 
2008 rok 
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Na powyŜszym protokół zakończono i podpisano.- 
 
 
Protokółowała:      Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Ewa Jędrzejak                         Sabina   Sokół  
 
 
 
 
Protokół niniejszy obejmuje: 
1 Streszczenie przebiegu obrad sesji od strony 1 do  10 
2 Podjęte uchwały od strony 11 –  
3 Załączniki jak niŜej: 
 

Lp. Treść załącznika Ilość stron 
 

1. Wniosek Wójta o zwołanie sesji Rady Gminy 
 

1 

2. Informacja Wójta o działalności pomiędzy sesjami 
 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian do uchwały Nr XXIII/119/08 
Rady Gminy Mokrsko z dnia 14 sierpnia 2008 roku 

2 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok 4 
 

5. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie 
planowanego deficytu budŜetu gminy na zadania określone w 
uchwale budŜetowej na 2008 rok 

1 

6. Informacja o potrzebie utworzenia lokali socjalnych na terenie 
gminy Mokrsko 

1 

     
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


